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03. marts 2008 
 
I medfør af § 36, stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyret: 

 

Hvilke initiativer har Landsstyret i tankerne for at rette op på overvægten der opstår i for-

bindelse med indhandling af rejer? 

(Landstingsmedlem, Otto Jeremiassen) 

 

Spørgsmål: 

1. Hvilke vægtklassifikationer anvendes ifm indhandling af rejer? 

2. hvem udfærdiger bestemmelserne vedrørende vægten af anvendt overvægt, og hvilke be-

stemmelser anvendes if. bestemmelserne for overvægt? 

3. indhandles der udover bestemmelsen for overvægt, og hvis det er tilfældet hvad sker der 

med overvægten? 

4. hvis overvægt if. indhandling anvendes, hvor stor er overvægten pro anno, bliver overvæg-

ten udbetalt til indhandleren? 

5. Hvor stor er overvægten i procenter pro anno? 

6. hvor bliver overvægten af, bliver den bare smidt ud eller beholder indhandlingsstedet over-

vægten? 

7. Hvor stor er værdien af overvægten? 

8. hvilke initiativer har Landsstyret for rette op på overvægten / eller har Landsstyret planer 

om at indlemme overvægten til ejerne if. indhandling? 

 

Begrundelse: 

Fordi jeg efter at have indhentet informationer har erfaret, at dette ikke findes tilfredsstillende af 

kutterejerne. 

Ovenstående skal også betragtes som en forlængelse af mit spørgsmål ift. lønningerne til besæt-

ningsmedlemmerne, forholdenes konsekvenser tilsiger nemlig, at overvægten ikke er til fordel for 

kutterejerne, men det vil være interessant at vide hvem der drager fordel heraf, eftersom dette bur-

de er en forhindring af den løn der burde tilfalde ejerne og besætning.  

    

     
 


